
Indestructible PL163 Clear Polyimide Coating

产品名称 Indestructible PL163 Clear Polyimide Coating

公司名称 上海恩莱保贸易有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市松江区金高路2388号813室

联系电话 86-021-20228098 13391171050

产品详情

PL163 Clear Polyimide Coating
高耐热性聚酰亚胺烤漆搪瓷，具有良好的耐热性，耐腐蚀性和耐飞机流体性。
它适用于最高300°C（570°F）的工作温度。
也可与IP9310和IP9029结合使用，以保护例如在per蛇发动机上以300°C（570°F）运行的镁。
可以提供涂刷和黑色版本。 经测试，它在约80微米的膜厚下具有5 Kv的耐性。

Highly resistant polyimide stoving enamel with good heat, corrosion and aircraft fluid resistance. It is suitable for
operating temperatures of up to 300°C (570°F). Also used in conjunction with IP9310 and IP9029 for protecting
magnesium running at 300°C (570°F) for example on the viper engine. Brushing and black versions can be made
to order. It has been tested as resistant to 5 Kv at film thickness of approximately 80 microns.
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